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PROTOKÓŁ Nr V/2019 kadencji 2018- 2023 
Z SESJI RADY POWIATU W ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ 
odbytej w dniu 28 lutego   2019 roku, o godz. 14

00
 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej 
przy ul. Wrocławskiej 2. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu  
Przewodniczący otworzył sesję oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 17 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi 
quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. I powitał radnych oraz 
zaproszonych gości.  
Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu. 

 
Radny Majerowski 
Ja w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji chciałbym złożyć uchwałę w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w 
Środzie Śląskiej 
 
Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Środzie Śląskiej Rada 
Powiatu głosowała: 
 

 ZA - 16  P - 0  W – 1  
 

Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Wstrzymał się; Maria Zachary - Tak 
 
Za przyjęciem porządku obrad ze zmianą, Rada Powiatu głosowała:  
 

ZA – 17  P – 0  W – 0 
 

Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 

 

 
Porządek został przyjęty i przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu   Nr IV/2019 z sesji Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu.  
5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
6. Informacja na temat przebiegu „Akcji Zima” na drogach powiatowych. 
7. Zabezpieczenie zimowe obiektów administracyjnych przez Starostwo Powiatowe i 

podległe jednostki. 
8. „15 min. dla wyborców”. 
9. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2019 r., 
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- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Średzkiego na lata 2019-2025 
 - wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu użytkowego, znajdującego się 

na II   piętrze  budynku przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej.  

- wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia części pomieszczeń wraz z 
gruntem i piwnicą, usytuowanych przy ul. Kilińskiego 28 w Środzie Śląskiej, 
- zmiany uchwały nr XLIX/221/2018 z dnia 27.09.2018 r. w sprawie pozbawienia drogi nr 
2056D kategorii drogi powiatowej,  
- zmiany nazwy Powiatowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 im. Mikołaja 
Kopernika w Środzie Śląskiej, 
- zmiany nazwy Powiatowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 im Wincentego 
Witosa w Środzie Śląskiej, 
- stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 1 w 
Środzie Śląskiej, ul. Wrocławska 12 w pięcioletnie Technikum  nr 1 w Środzie Śląskiej, ul. 
Wrocławska 12. 
- stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 2 w 
Środzie Śląskiej, ul. Św. Andrzeja 4 w pięcioletnie Technikum nr 2 w Środzie Śląskiej, ul. 
Św. Andrzeja 4., 
- stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego w Środzie Śląskiej, ul. Wrocławska 12 w czteroletnie Liceum 
Ogólnokształcące w Środzie Śląskiej, ul. Wrocławska 12., 
- stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Środzie Śląskiej, ul. Wrocławska 12 w czteroletnie 
Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Środzie Śląskiej, ul. Wrocławska 12. 
- stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum dla Dorosłych w 
Powiatowym Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 im. Wincentego Witosa w Środzie 
Śląskiej, ul. Św. Andrzeja 4., 
- stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum Specjalnego w 
Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Janusza Korczaka w Środzie Śląskiej 
- projektu ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych 
mających siedzibę na obszarze Powiatu Średzkiego od dnia 1 września 2019 roku, 
- zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2019 
rok, 
- rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w 
Środzie Śląskiej 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wnioski i oświadczenia radnych. 
12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie sesji.               
14. Zamknięcie sesji.                                                                                                                 
 
Ad. 3/ Przyjęcie protokołu   Nr IV/2019 z sesji Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr IV/2019 z sesji Rady 

Powiatu odbytej na posiedzeniu w dniu  24 stycznia   2019 roku 

Rada Powiatu za przyjęciem protokołu Nr IV/2019 głosowała:   
 

ZA - 16  P - 0  W – 1  
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Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Wstrzymał się; Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 

 
 

Ad. 4/ Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu. (załącznik nr 3 do 
protokołu) 
 
 
Przewodniczący Rady 
Wszyscy radni otrzymali sprawozdanie, otwieram dyskusję w tym punkcie, nie widzę chętnych do 
dyskusji zamykam dyskusję. 
    
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 

Ad. 5/ Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 
sesjami. (załącznik nr 4 do protokołu) 
 
 
Przewodniczący Rady 
Informację obszerną na temat spotkań Zarządu otrzymaliście Państwo wraz z zaproszeniami 
więc jeżeli nie ma żadnych przeciwwskazań to przechodzę do  zapytania i otwieram dyskusję 
na temat sprawozdania Starosty z działalności zarządu miedzy sesjami proszę o zadawanie 
pytań. Czy są pytania do sprawozdania? 
 
Radny Wojewódka 
Panie Przewodniczący w kwestii formalnej zawsze było odczytywane sprawozdanie. 
 
Przewodniczący Rady 
Dlatego zadałem pytanie czy nie ma przeciwwskazań jeżeli są przeciwwskazania to 
będziemy odczytywać. 
 
Radny Wojewódka 
Myślę, że tradycją było, że zawsze było odczytywane wtedy jest czas na to żeby się 
zastanowić nad pytaniami … 
 
Przewodniczący Rady 
W tej sytuacji będę prosił Pana Starostę o odczytanie sprawozdania.    
 
Starosta 
Odczytał sprawozdanie. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 

Przewodniczący Rady 
Zamykam dyskusję.  
 
Ad. 6/ Informacja na temat przebiegu „Akcji Zima” na drogach powiatowych. (załącznik 
nr 5 do protokołu) 
 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
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Przewodniczący Rady 
Zamykam dyskusję.  
 
Ad. 7/Zabezpieczenie zimowe obiektów administracyjnych przez Starostwo Powiatowe 
i podległe jednostki. (załącznik nr 6 do protokołu) 
 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 

Przewodniczący Rady 
Zamykam dyskusję.  
 
Ad. 8/ „15 min. dla wyborców”.  
 
 Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 

Ad.9/ Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
 
Przewodniczący Rady 
Informuję Państwa, że wszystkie uchwały uzyskały pozytywne opinie komisji stałych i 
chciałbym zaproponować nieodczytywanie treści uchwał tylko przechodzenie bezpośrednio 
do dyskusji, czy jest jakaś inna wola w tym temacie, dziękuję Państwu nie wiedzę. 
  
 

- zmiany uchwały budżetowej na 2019 r., 
 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 2  
podjęła uchwałę Nr  V/31/2019 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r., 
 
Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska – Wstrzymała się;  
Krzysztof Szałankiewicz – Tak; Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; 
Agnieszka Wiatrzyk – Tak; Mariusz Wojewódka – Wstrzymał się; Maria Zachary - Tak 
 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Średzkiego na lata 2019-2025 
 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 14; P – 0; W - 3  
podjęła uchwałę Nr V/32/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Średzkiego na lata 2019-2025 
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Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska – Wstrzymała się ;  
Krzysztof Szałankiewicz – Tak; Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak;  
Agnieszka Wiatrzyk – Wstrzymała się; Mariusz Wojewódka – Wstrzymał się;  
Maria Zachary - Tak 

 
 - wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu użytkowego, znajdującego się 

na II   piętrze  budynku przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej.  

Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  

podjęła uchwałę Nr V/33/2018 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 

najmu lokalu użytkowego, znajdującego się na II piętrze budynku przy ul. 

Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej 

Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 
 

- wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia części pomieszczeń wraz z 
gruntem i piwnicą, usytuowanych przy ul. Kilińskiego 28 w Środzie Śląskiej, 

 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr V/34/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
użyczenia części pomieszczeń wraz z gruntem i piwnicą, usytuowanych przy ul. 
Kilińskiego 28 w Środzie Śląskiej 
 
Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 
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- zmiany uchwały nr XLIX/221/2018 z dnia 27.09.2018 r. w sprawie pozbawienia drogi nr 
2056D kategorii drogi powiatowej,  

 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr V/35/2019 w sprawie zmiany uchwały nr XLIX/221/2018 z dnia 
27.09.2018 r. w sprawie pozbawienia drogi nr 2056D kategorii drogi powiatowej 
 
Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 
 
 

- zmiany nazwy Powiatowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 im. Mikołaja 
Kopernika w Środzie Śląskiej, 

 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr V/36/2019 w sprawie zmiany nazwy Powiatowego Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 1 im. Mikołaja Kopernika w Środzie Śląskiej 
 
Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 
 
 

- zmiany nazwy Powiatowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 im Wincentego 
Witosa w Środzie Śląskiej, 

 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 
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Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr V/37/2019 w sprawie zmiany nazwy Powiatowego Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 2 im Wincentego Witosa w Środzie Śląskiej 
Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 
 
 

- stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 1 w 
Środzie Śląskiej, ul. Wrocławska 12 w pięcioletnie Technikum  nr 1 w Środzie Śląskiej, ul. 
Wrocławska 12. 

 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr V/38/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 1 w Środzie Śląskiej, ul. Wrocławska 
12 w pięcioletnie Technikum  nr 1 w Środzie Śląskiej, ul. Wrocławska 12. 
 
Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 
 
 

- stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 2 w 
Środzie Śląskiej, ul. Św. Andrzeja 4 w pięcioletnie Technikum nr 2 w Środzie Śląskiej, ul. 
Św. Andrzeja 4., 
 

Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr V/39/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 2 w Środzie Śląskiej, ul. Św. Andrzeja 
4 w pięcioletnie Technikum nr 2 w Środzie Śląskiej, ul. Św. Andrzeja 4., 
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Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 
 
 

- stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego w Środzie Śląskiej, ul. Wrocławska 12 w czteroletnie Liceum 
Ogólnokształcące w Środzie Śląskiej, ul. Wrocławska 12., 

 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr V/40/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w Środzie Śląskiej, ul. 
Wrocławska 12 w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Środzie Śląskiej, ul. 
Wrocławska 12 
 
Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 
 
 

- stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Środzie Śląskiej, ul. Wrocławska 12 w czteroletnie 
Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Środzie Śląskiej, ul. Wrocławska 12. 

 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr V/41/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Środzie 
Śląskiej, ul. Wrocławska 12 w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w 
Środzie Śląskiej, ul. Wrocławska 12 
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Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 
 
 

- stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum dla Dorosłych w 
Powiatowym Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 im. Wincentego Witosa w Środzie 
Śląskiej, ul. Św. Andrzeja 4., 

 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr V/42/2019 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 
dotychczasowego Gimnazjum dla Dorosłych w Powiatowym Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 2 im. Wincentego Witosa w Środzie Śląskiej, ul. Św. Andrzeja 
4 
Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 
 
 

- stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum Specjalnego w 
Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Janusza Korczaka w Środzie Śląskiej 

 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr V/43/2019 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 
dotychczasowego Gimnazjum Specjalnego w Specjalnym Ośrodku Szkolno-
Wychowawczym im. Janusza Korczaka w Środzie Śląskiej 
 
Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 
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- projektu ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych 
mających siedzibę na obszarze Powiatu Średzkiego od dnia 1 września 2019 roku, 

 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr V/44/2019 w sprawie projektu ustalenia planu sieci publicznych 
szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu 
Średzkiego od dnia 1 września 2019 roku 
 
Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 
 
 

- zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2019 
rok, 

 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr V/45/2019 w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych 
Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2019 rok 
 
Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska - Tak; Krzysztof Szałankiewicz – Tak; 
Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak; Agnieszka Wiatrzyk – Tak;  
Mariusz Wojewódka – Tak; Maria Zachary - Tak 
 

- rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w 
Środzie Śląskiej 

 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 
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Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 2  
podjęła uchwałę Nr V/46/2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Środzie Śląskiej 

 
Artur Bogucki – Tak; Sebastian Burdzy – Tak Józef Chabraszewski – Tak;  
Honorata Dulska – Tak; Czesław Kaczmarek – Tak; Marek Majerowski – Tak;  
Halina Mikła – Tak; Judyta Partyka-Basa – Tak; Grzegorz Pierzchalski – Tak;  
Jan Piotrowski – Tak; Małgorzata Rachwalska – Wstrzymała się; Krzysztof 
Szałankiewicz – Tak; Joanna Szremska – Tak; Daniel Uszyński – Tak;  
Agnieszka Wiatrzyk – Tak; Mariusz Wojewódka – Wstrzymał się; Maria Zachary - Tak 

 
 
Ad. 10/ Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady 
Informuję Państwa, że radni którzy na poprzedniej sesji złożyli interpelacje z prośbą 
odpowiedzi, te odpowiedzi otrzymali. Otwieram dyskusje w tym punkcie.   
 
Radny Wojewódka 
Panie Przewodniczący, pytanie do Pana Starosty bo odpowiedzi dostałem ale dopiero dzisiaj 
po 36 dniach nie po 14-stu, po 35, tak. Natomiast chciałbym się odnieść do tych odpowiedzi 
bo nie wszystkie odpowiedzi otrzymałem, mianowicie pytałem o to ile budżet będzie 
kosztowało utworzenie stanowiska etatowego członka zarządu, na to odpowiedzi nie 
dostałem. Pan Starosta na sesji mówił ile będzie zarabiał etatowy członek natomiast ja 
pytałem, zresztą to można w protokole znaleźć, ile będzie kosztowało Powiat utworzenie 
tego stanowiska stąd moje pytanie dlaczego odpowiedzi na to pytanie nie dostałem. I kolejne 
pytanie do pierwszej interpelacji dotyczącej odpraw wypłaconych byłym członkom Zarządu z 
poprzedniej kadencji, tu są bardzo wysokie kwoty za niewykorzystane urlopy na poziomie 26 
ponad i 18 tys. dla dwóch byłych etatowych członków. Chciałem zapytać Pana Starostę za 
jaki to  jest okres, za ile to jest urlopu i czy jest to zgodne z kodeksem pracy i czy Pan 
Starosta informował inspekcję pracy. Dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady 
Może Pan radny sprecyzować jeszcze to pierwsze pytanie? 
 
Radny Wojewódka 
Pytanie dotyczyło braku odpowiedzi na jedno z pytań zadanego na poprzedniej sesji, pytanie 
dotyczyło ile będzie kosztowało utworzenie budżet utworzenie stanowiska etatowego członka 
Zarządu, na to pytanie nie dostałem odpowiedzi. 
  
Starosta 
Wydaje mi się, że taką informację udzieliłem podałem nawet konkretna kwotę, no mogę 
powtórzyć to jest ok. 90 tys. Natomiast wiadomo, że możemy tutaj jeszcze doprecyzować 
dlatego, że około 20 tys. kosztowałby nas i tak etatowy członek Zarządu a poza tym nie 
zatrudniliśmy nigdzie nikogo za Pana Wińskiego. Także no oczywiście jeśli Pan radny będzie 
sobie życzył dokładnie wyliczymy te kwoty i uzupełnimy odpowiedź na interpelację. 
 
Przewodniczący Rady 
A pytanie numer dwa? 
 
Radny Wojewódka 
Panie Przewodniczący ja tylko może się odniosę, bo usłyszałem dokładnie taką sama 
odpowiedź jak na poprzedniej sesji natomiast wtedy Pan po moim pytaniu, po 
doprecyzowaniu pytania Pan Starosta się zobowiązał, że odpowie konkretnie na piśmie. 
Teraz znowu powtarza to samo z głowy, ja nie chcę takich wyliczeń tyle, około. Chciałbym 
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konkretnie na piśmie i tak było ustalone na poprzedniej sesji, że do tego Starosta się 
odniesie. Dzisiaj słyszę po pięciu tygodniach słyszę to samo co usłyszałem na poprzedniej 
sesji. 
 
Przewodniczący Rady 
Myślę, że w tym momencie chce Pan doprecyzowania tej interpelacji w formie pisemnej. 
 
Radny Wojewódka 
Odpowiedź w formie pisemnej.  
 
Przewodniczący Rady 
Dobrze. 
 
Radny Wojewódka 
A konkretnie jeszcze raz powtórzę pytanie, żeby Pan Starosta zrozumiał proszę 
odpowiedzieć na piśmie ile budżet Powiatu będzie kosztowało rocznie utworzenie 
stanowiska etatowego członka Zarządu? 
 
Starosta 
Oczywiście odpowiemy na piśmie dla Pana radnego na tą interpelację. 
 
Przewodniczący Rady 
Jest to rozszerzenie interpelacji.  Drugie pytanie jeszcze było.  
 
Radny Wojewódka 
Poproszę jeszcze w terminie ustawowym 14 dni poproszę odpowiedź tak jak jest teraz 
przewidziane w ustawie i statucie. Natomiast drugie pytanie dotyczy ekwiwalentu za urlop to 
są dosyć wysokie kwoty, za jakie okresy, ile tego urlopu było, czy w dniach Pan Starosta 
powie  czy za jakie lata i czy jest to zgodne z kodeksem pracy, bo wyszły dosyć duże kwoty 
więc ja nie wiem jak to było przeliczane.  
 
Starosta 
Jeśli chodzi o ekwiwalenty to tutaj dokładnie Pan Sekretarz sprecyzuje. 
 
Sekretarz 
Proszę Państwa te ekwiwalenty zostały wypłacone zgodnie z kodeksem pracy bo  jak Pan 
doskonale wie w momencie zakończenia stosunku pracy a z takim mieliśmy do czynienia taki 
ekwiwalent musi być wypłacony. Jest to okres około ponad dwóch lat, ponad dwóch lat w 
przypadku Pana Starosty, w przypadku poprzedniego Pana Wicestarosty też podobny okres. 
Natomiast w momencie kiedy taki urlop nie został wykorzystany w tym okresie 
przewidzianym na niego czyli do końca września danego roku przy zakończeniu stosunku 
pracy obowiązek wypłaty istnieje.     
 
Radny Wojewódka 
W kwestii uzupełnienia pytania ja też proszę o informację szczegółową odpowiedź na piśmie, 
bo zrozumiałem z tego, że przez ponad dwa lata, czy 2,5 roku Panowie nie chodzili na 
urlopy. 
 
Przewodniczący Rady 
To już się ustosunkuje Pan Starosta do tego pytania. 
 
Starosta 
Oczywiście odpowiemy na piśmie dla Pana radnego ale tak na gorąco mogę tylko 
powiedzieć, że jeżeli tutaj dla Pana Starosty i Pana byłego Wicestarosty należą się te 
ekwiwalenty no to po prostu musimy je wypłacić i koniec, jesteśmy zobligowani. 
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Radna Rachwalska 
Ja mam pytanie o to czy robiona jest jakaś inwentaryzacja czy przegląd stanu ścieżek 
rowerowych które już mamy. Ścieżka rowerowa między Środa Śląską a Cesarzowicami  
wszystkie jej boki na długości właściwie, jadę tamtędy często i widzę, boki tych kostek 
zapadły się na obie strony, rośnie tam trawa między nimi. To nie jest taka, do Ciechowa 
przepraszam, to nie jest taka stara ścieżka, żeby ona była w takim stanie. Czy to jest kwestia 
tego jaką wybrano technologię czy kwestia tego jak się ją konserwuje, nieciekawie wygląda 
zwłaszcza przy moście tutaj jak się już za Chwalimierzem jedzie. Chciałabym wiedzieć czy 
dokonuje się tutaj jakiś planów remontów już, bo ona ma 8 lat zdaje się myśmy robili w 
pierwszej kadencji naszej. 
 
Radny Pierzchalski 
Tak jak Pani radna zaznaczyła 8 lat czyli przegląd gwarancyjny minął dawno, gwarancja 
obejmowała pięć lat i te przeglądy były robione. Ta ścieżka, to co się stało te boki 
spowodowane tym, że ona po pewnym czasie troszeczkę zarosła trawą, być może myszy 
gryzonie po prostu od pul nawet mrówki wynosiły urobek ten. W tamtym roku ona była 
gruntownie odchwaszczona i te ubytki są na bieżąco uzupełniane aczkolwiek widać, że są 
małe, będziemy to sukcesywnie naprawiać. 
 
Radna Partyka-Basa 
To ja też mam pytanie do Pana Grzegorza Pierzchalskiego odnośnie przeglądu 
gwarancyjnego drogi  powiatowej od Rakoszyc do Cesarzowic wraz z chodnikami w 
Rakoszycach. Tam podczas wizyty na konkursie Nasza wieś ma się czym pochwalić, 
widzieliśmy, że zapadły się chodniki kiedy Państwo, czy państwo już przewidzieli taki 
przegląd i naprawę usterek? 
 
Radny Pierzchalski 
Z tego co pamiętam to przegląd jest przewidziany na drugą połowę czerwca o ile się nie 
mylę bo harmonogram jest, muszę sprawdzić dokładnie i Pani albo na piśmie albo 
telefonicznie odpowiem i poinformuję. 
 
Radna Szremska 
Ja mam takie pytanie ponieważ sesje nasze powiatowe są dość gremialnie oglądane 
również przez mieszkańców Malczyc. Omawialiśmy sprawę projektu przebudowy drogi 
Malczyce – Jastrzębce, Malczyce – Środa Śląska w zasadzie, na komisji. Mieszkańcy nie 
wiedzą jak jest prosiłabym o powtórzenie całego projektu, wycofania projektu, przyczyny 
wycofania i ewentualnie dalszych prac jakie zamierzają być podjęte w tej sprawie przy 
przebudowie drogi powiatowej 2068D w Malczycach. 
 
Radny Pierzchalski 
Pani radna tak w tamtym roku w maju podpisaliśmy z biurem projektowym umowę na 
wykonanie dokumentacji. Sprawdziłem w geodezji Biuro pobrało materiały czyli mapy już w 
lipcu i miało czas do końca roku. Do końca roku tego projektu nie wykonało, po negocjacjach 
długich zgodziliśmy się, bo tam były troszeczkę problemy w terenie, problemy geodezyjne na 
granicy Środa Śląska, Malczyce tych dwóch obwodów, czyli Gmin. Zgodziliśmy się na 
przedłużenie umowy do końca stycznia, do końca stycznia projektu nie dostaliśmy. 
Dostaliśmy ten projekt dopiero teraz na koniec że tak powiem lutego. Jak sprawdzili 
fachowcy projekt okazał się niekompletny po prostu powiem wprost nie spełniał żadnych 
wymogów, które mogłyby go kwalifikować później ewentualnie do że tak powiem do budowy 
tej drogi, powiem tak. Natychmiast ogłosiliśmy przetarg drugi zgłosiło się cztery firm jesteśmy 
w trakcie sprawdzania, także najprawdopodobniej jedna z firm która dała najkorzystniejszą 
ofertę, zaznaczam że mięliśmy 150 tys. przeznaczone przedział cenowy był od 180 tys. czyli 
najwyższa oferta, najniższa była 97 tys. I najprawdopodobniej jeżeli będzie wszystko ok z tą 
firmą podpiszemy umowę na projekt ścieżki, przepraszam drogi od granicy Środa Śląska- 
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Jastrzębce – Chomiąża do Malczyc wraz ze ścieżkami tak jak było wcześniej w uchwale, 
czyli Jastrzębce – Chomiąża i Chomiąża – Malczyce. Do końca czerwca wstępnie mamy po 
prostu podpisany, to znaczy warunek wykonania tej dokumentacji. Niestety wcześniejsza 
firma okazała tak jak mówiłem wczoraj na komisjach okazała się nierzetelna, nieuczciwa, nie 
wykonała tego projektu, niestety tu może Pani mecenas coś powie, najprawdopodobniej 
spotkamy się w sądzie i zażądamy odszkodowania za po prostu nie wywiązanie się z 
umowy. 
 
Radna Szremska 
Czyli projekt będzie w tym roku? 
 
Radny Pierzchalski 
Tak, oczywiście. 
 
Radna Szremska 
A proszę powiedzieć mi dlaczego nikt nie sprawdzał, czy w ogóle ktoś sprawdzał, bo może 
sprawdzał od lipca do grudnia, że nie było żadnych prac wykonanych w związku z tym 
projektem? Czy jest taka zasada ogólna, że się czeka? 
 
Radny Pierzchalski 
Pani radna był termin była podpisana umowa i co prawda kontaktowaliśmy się z tym Panem 
była wizja taka lokalna w terenie jakbyśmy to widzieli, Pan przedstawiał swoje pomysły my 
swoje między innymi aby zagospodarować środek miejscowości bo jest bardzo duży w 
Chomiąży. Był taki pomysł aby tam było takie mini rondo aczkolwiek spełniające wszystkie 
wymogi które powinny być zgodne z przepisami ruchu drogowego i projektów. I wydawało 
się, że wszystko jest ok aczkolwiek wyszło tak jak wyszło i byliśmy zmuszeni tą umowę  po 
prostu rozwiązać. 
 
Radna Szremska 
Czyli mieszkańców można uspokoić. 
 
Radny Pierzchalski 
Jak najbardziej  
 
Radna Szremska 
Dziękuję. 
 
Radna Wiatrzyk 
Ja mam takie pytanie 15 lutego odbyła się debata na temat reaktywacji szpitala. Zostali 
zaproszeni przedstawiciele samorządów i radni ale wszyscy radni zostali na tą debatę 
zaproszeni. Mam pytanie takie do Pana Starosty w jaki sposób odbyła się weryfikacja, kto 
został zaproszony a kto nie, żeby wziąć udział w tej debacie. 
 
Starosta 
Muszę odpowiedzieć na to pytanie. Po prostu jak robiłem zestawienie zaproszonych osób no 
to po prostu przeoczyłem za co bardzo przepraszam to moja wina i biorę wszystko na siebie. 
No po prostu przeoczyłem. Przeoczyłem tak ważną osobę. I to jest moja wina, całkowicie 
moja wina po prostu moje niedopatrzenie. Za co przepraszam.  
 
Przewodniczący Rady 
Ja mam nadzieję, że słowo przepraszam powinno Państwa wszystkich uspokoić. Mam 
nadzieję Panie Starosto, że zawsze będziemy się spotykać w komplecie i na wszystkie tego 
typu spotkania Pan Starosta będzie wzywał wszystkich radnych. Zresztą drzwi są otwarte to 
nie jest tak, że one były zamknięte. Przyjmujemy, Pani radna przyjmuje Pani te przeprosiny? 
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Radna Wiatrzyk 
Tak przyjmuję. 
 
Przewodniczący Rady 
Dziękuję bardzo. 
 
Radna Rachwalska 
Ja przepraszam ale tak, nie mogę powiedzieć że przyjmuje te przeprosiny ponieważ nie tylko 
zostaliśmy pominięci w dużej części jeśli chodzi o członków Rady nie zostaliśmy w ogóle o 
nim poinformowani dowiedziałam się ja na przykład od osób które na nim były natomiast 
znalazło się tam miejsce dla osób, które ani nie są w Radzie ani nie pełnią stanowisk które 
mogłyby w jakiś sposób wpłynąć na reaktywację szpitala. Powiem szczerze, że bardzo tak  
trudno zwykłe przepraszam, celowo pominął Pan nas i miałam tego nie mówić ale bardzo 
dziękuje Pani Wietrzyk za pytanie. Ja uważam, że Pan nas celowo pominął a takie spotkania 
w gronie samych swoich albo w gronie osób które Państwo uważacie, że coś wniosą bądź 
czegoś się dowiedzą to ja powiem tylko jedno w nieprotokołowanym spotkaniach Rady na 
temat szpitala to ja brałam udział w dwóch w pierwszej swojej kadencji w roku 2010, no 
mimo tych spotkań skończyło jak się skończyło. Także dziękuję.  
 
Starosta 
Wydawało mi się, że to jest odpowiednia formuła bo też były głosy, żeby jednak ograniczyć 
ten krąg i ta szeroka formuła wydawała mi się najbardziej odpowiednia. No zapraszałem 
osoby według mnie te najbardziej zainteresowane no oczywiście nie byłem w stanie zaprosić 
wszystkich chociażby dlatego, że ta sala by nie pomieściła. Także będziemy dalej 
kontynuować te rozmowy na temat szpitala. Czeka nas rozmowa z Panem Burmistrzem i z 
Panami Wójtami także sprawa jest cały czas otwarta. Oczywiście kogo bym nie zaprosił to 
zawsze ktoś się znajdzie kto powie „no ja też  bym chciałbym” i ja to rozumiem. 
 
Radna Rachwalska 
Bardzo przepraszam ja mam taką prośbę do Pana Starosty niech Pan już nie wyjaśnia nam 
bo właśnie Pan wyjaśnił, że nas celowo nie zaprosił i ja nie dlatego chciałam być na tym 
spotkaniu „weźcie mnie, weźcie mnie” bo ja nie jestem osiołek ze Shreka tylko po prostu w 
ważnych sprawach, dzięki za ten uśmiech Panie Wicestarosto, w ważnych sprawach 
dotyczących spraw w których zabieramy i którymi zajmujemy się ja  już w tej chwili dziewiąty 
rok to jednak dobrze, żebyśmy byli. Przyznał Pan tutaj, że zrobił Pan to celowo. Niczego 
oprócz takiego naprawdę celowego spotkania dla mieszkańców bardziej niosącego wiele 
informacji nie było niż nadzwyczajna sesja która się odbyła 4 lata temu na którą przyszli 
mieszkańcy, pielęgniarki, przedstawiciele samorządów. Jeżeli Pan, drzwi były otwarte i to 
była sesja jeśli Pan robi jakieś spotkanie to niech Pan chociaż nie przyznaje się do tego, że 
Pan celowo nas na to spotkanie nie zaprosił. Dziękuję nie mam więcej pytań. 
 
Radny Kaczmarek 
Nie sposób się nie odnieść do tej tematyki, którą poruszyła Pani Wiatrzyk. I ja 
uczestniczyłem w procesie, zainicjowałem, byłem jednym z inicjatorów w procesie dyskusji 
nad szpitalem. Formuła Pani radna była taka, co zrobić, jakie przyjąć rozwiązanie abyśmy 
my jako samorząd powiatowy, który nie jest w stanie udźwignąć finansowo reaktywowanego 
ewentualnie szpitala bądź budowanie nowego dlatego zaprosiliśmy wszystkich Burmistrza i 
wszystkich Wójtów z naszego Powiatu. Była reprezentacja dosyć liczna, oczywiście ja 
zgadzam się z faktem, że powinien każdy radny być zaproszony i nawet zwróciłem na to 
uwagę, czy są wszyscy zaproszeni, już było po fakcie. Natomiast nie sądzę żebyśmy dzisiaj 
rozważali czy powiedzmy robili zarzuty  Staroście, że pominął, przeprosił wie że zrobił błąd i 
przyjmijmy to. Natomiast istota sprawy jest zupełnie inna bo przygotowaliśmy my jako 
Starostwo i myślę Panie Starosto, że powinniśmy to przy okazji na przykład na komisji 
przedstawić ponownie przynajmniej tym radnym którzy tego nie widzieli koncepcję co można 
zrobić jaki mamy drogi dojścia to tego aby sprawa szpitala była rozwiązana pomyślnie i 
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zgodnie z oczekiwaniami obywatela. Taką prezentację przygotowali nasi pracownicy była 
tutaj przedstawiona był to olbrzymi materiał. Myślę, że satysfakcjonujące byłoby to dla wielu 
z nas dzisiaj obecnych a wówczas nie. Myślę, ze powinniśmy to powtórzyć dla radnych na 
komisji, dla uzupełnienia i dla wiedz. Skończył się jakiś etap po tym spotkaniu gdzie dla nas 
na nasz wniosek Starosta, Wójtowie i Burmistrz określili się w jakiś sposób, niektóre gminy 
po prostu określiły się jednoznacznie „nas reaktywacja szpitala nie interesuje” Chcemy aby 
tematyka ochrony zdrowia w naszym powiecie była realna i nie żebyśmy bili pianę przez 
następne pięć lat tylko abyśmy doszli do jakiegoś solidnego, rozsądnego rozwiązania. 
Dlatego będzie kolejne spotkanie, dzisiaj ustaliliśmy to wcześniej przed sesją w gronie 
Zarządu na którym poruszymy te sprawy i wtedy nie wiem czy jest sens nas wszystkich tutaj 
zapraszać, bo oczekujemy teraz aby jednoznacznie zdeklarowali się wójtowie i burmistrz. Bo 
prawda jest bolesna i trudna. My  ze swoim budżetem który jest jednym, biorąc pod uwagę 
sześć autonomicznych samorządów, jednym z najmniejszych my tego nie udźwigniemy. I tu 
musimy sobie jasno i wyraźnie powiedzieć nas jako Powiat nie jest stać na utrzymanie 
szpitala. Jeśli chcemy mieć szpital w powiecie to musimy dogadać się tak jak to zrobił Powiat 
Wołowski ze wszystkimi gminami. I jeśli takiego porozumienia nie będzie to nas stać na to 
nie będzie. Dlaczego? Dlatego, że kontrakt z Narodowym Funduszem Zdrowia nie pokryje 
kosztów bo to już przerabialiśmy. Ja mam tutaj wyciągnąłem protokoły z posiedzeń  naszych 
kiedy żeśmy ten szpital prywatyzowali dlatego proponuję, abyśmy przyjęli to za dobrą 
monetę, że Starosta wyszedł z inicjatywą..  zaczęliśmy tą dyskusję i nie jest, nie powinno być 
obrazą dla nikogo, że jeden czy drugi radny nie uczestniczył, chociaż uważam, że powinien. 
Natomiast zrozummy  to, że nie było intencją obrażanie kogokolwiek, intencją główną było 
zaproszenie do współpracy gmin to było najważniejsze. Bo my z całą odpowiedzialnością tak 
jak tu siedemnastu radnych siedzimy co my możemy zrobić w tej sprawie mając do 
dyspozycji ten budżet jaki mamy, nie czarujmy się, nie jesteśmy bogaczami. Więc proponuję 
abyśmy rzeczowo i rozsądnie podeszli do sprawy. Dziękuję. 
 
Radna Rachwalska 
Dziękuję Panu radnemu  Kaczmarkowi również za ten głos, tym głosem Pan udowodnił, że 
spotkania nie mają żadnego celu takiego jakiego Państwo sobie zakładacie. Ponieważ z góry 
wiecie, że nie ma pieniędzy na szpital nas nie stać a spotkanie jeśli miało być  z 
przedstawicielami samorządu to tam było kilka osób które żadnego samorządu nie 
reprezentują, tak notabene. I tak naprawdę  Pańska wypowiedź świadczy o tym, ze to jest 
właśnie pozorowane czynności pokazywanie, rozmawianie a tak naprawdę pieniędzy nie ma, 
jak to było? I nie będzie. Dziękuję.  
 
Przewodniczący Rady 
Panie radny chciałbym żeby ta dyskusja powoli się wygaszała. 
 
Radny Kaczmarek 
Kończąc tą dyskusję, Pani radna proszę abyśmy poważnie podchodzili do spraw które 
podejmujemy. Przyjeżdżamy tu nie po to żeby cokolwiek pozorować, może Pani ja 
przynajmniej w całości staram się dać z siebie wszystko co potrafię i co umiem, czego się w 
życiu nauczyłem tej Radzie i temu Powiatowi tak przynajmniej ja odczytuję swoją obecność 
tutaj i proszę mnie nie obrażać. 
 
Przewodniczący Rady 
Zamykam dyskusję w tym punkcie.                                                                           
 
 
Ad. 11/ Wnioski i oświadczenia radnych 
 
Radny Pierzchalski 
Chciałbym się odnieść z takim  wnioskiem do radnego Mariusza Wojewódki, który często 
szuka jakiś wad wśród nas bądź  zwraca nam uwagę mi co powinno być zrobione i jak żeby 



17 

to było dobrze i przyjmuję to, słusznie Panie radny, ale często trzeba popatrzeć i zacząć od 
siebie. Panie radny minęło ponad 100 dni od kampanii wyborczej  i ja mam taki apel do Pana 
i prośbę, bo większość radnych to zrobiła zdecydowana większość. Proszę posprzątać po 
sobie miejsca publiczne czyli tablice ogłoszeń na przykład w miejscowości Ciechów, na 
przykład w miejscowości Cesarzowice i słupy ogłoszeniowe. Pan wie w jakim terminie się to 
powinno zrobić, to jest zdjęcie z dzisiaj rano, jedno które mógłbym z wielu zrobić proszę 
bardzo, bardzo bym prosił Panie radny.  
 
Radny Wojewódka 
Panie Przewodniczący chciałbym zapytać Pana członka etatowego, po pierwsze pytanie czy  
drukował Pan to na drukarce prywatnej czy na drukarce służbowej to raz, wydrukował 
pięknie kolorowo. Poza tym odnosząc się do tego co Pan powiedział gdyby Pan znał prawo 
gdyby Pan znał przepisy to wiedziałby Pan, że miejsca publicznie dostępne czyli tablice 
ogłoszeń udostępniane przez gminę są sprzątane przez  gminę w wyznaczonych terminach, 
to jest pytanie nie do mnie dlaczego gmina z publicznych miejsc nie usunęła. Kandydaci w 
wyborach mają obowiązek usunąć z miejsc prywatnych tam gdzie są w prywatnych 
miejscach wywieszone materiały wyborcze. Także proszę się douczyć i proszę doczytać 
zanim Pan takie będzie rzeczy opowiadał. To są tablice ogłoszeń udostępniane przez gminę 
i sprząta to gmina. Taki wykaz tablic i słupów był podany przed wyborami gdzie można 
bezpłatnie było wieszać materiały wyborcza, tam wiszą nie tylko moje. Proszę zwrócić z tym 
pytaniem do Burmistrza proszę się douczyć. 
 
Radny Pierzchalski  
Ale Panie radny tak naprawdę zwykła przyzwoitość nakazywałaby aby po sobie, po sobie  
swoich, swoje materiały uprzątnąć. 
 
Radny Wojewódka 
Pan twierdzi, że te zdjęcia są nieprzyzwoite, plakaty są nieprzyzwoite? 
 
Przewodniczący Rady 
Proszę może nie kontynuujmy tej dyskusji, informacja została przekazana …  
 
Radny Wojewódka 
Panie Przewodniczący zostałem w tej chwili obrażony, posądzony o nieprzyzwoitość. 
 
Przewodniczący Rady 
Panie radny wchodzimy w taką sferę dyskusji która… 
 
Radny Wojewódka 
Panie Przewodniczący no do tego muszę się odnieść bo nie mogę tego zostawić. 
 
Przewodniczący Rady 
Ale Pan się odniósł. 
 
Radny Wojewódka 
Zostałem posądzony o nieprzyzwoitość, tam nie ma żadnych nieprzyzwoitych żadnych 
obscenicznych rzeczy. 
 
Przewodniczący Rady 
Ale już się Pan odniósł. 
 
Radny Wojewódka 
Domagam się od Pana członka przeprosin, bo Pan członek sam powiedział, że nie zna 
prawa, sam to udowodnił, nie zna prawa wyborczego więc żądam i oczekuję przeprosin. 
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Przewodniczący Rady 
Myślę, że tak daleko nie należy sięgać.  
 
Radny Kaczmarek 
Wychodzę z założenia, że każdy z nas tu siedzących siedemnastu radnych umie czytać. 
Dostajemy materiały przygotowywane na sesję w komplecie uważam, że czytanie tych 
materiałów przez Starostę jest stratą czasu. Każdy z nas jest zobowiązany do zapoznania 
się z materiałami. W związku z powyższym wnoszę o to abyśmy od następnej Rady nie był 
czytany sprawozdanie z wykonania uchwał przez Starostę, proszę o przegłosowanie tego 
wniosku.  
 
Przewodniczący Rady 
Ja muszę zapytać Pana Sekretarza czy to jest zgodne ze statutem? 
 
Sekretarz  
Proszę Państwa jeśli chodzi to jest formuła wypracowana bardziej jeśli chodzi o praktykę, że 
jest konsensus co do tego żeby nie odczytywać sprawozdania z wykonania uchwał, to jest 
czynność taka materialno - techniczna. Natomiast jeśli chodzi o sprawozdanie z działalności  
Zarządu między sesjami to tylko zależy od Państwa konsensusu statut tego nie reguluje i w 
związku z powyższym on powinien być odczytywany chyba że taki wniosek padnie na sesji i 
Państwo przez aklamację czy poprzez głosowanie zgodzicie się żeby tego elementu nie 
odczytywać. Póki co on powinien być odczytywany. 
 
Radna Partyka-Basa 
Ja mam pytanie czy te sprawozdania są zamieszczane na stronie BIP? 
 
Sekretarz  
Tak, są zamieszczane w BIP-ie. 
 
Radny Majerowski 
Ja w imieniu Klubu Radnych Bezpartyjni Samorządowcy zwracam się z zapytaniem o plany 
związane z promocją Powiatu na rok 2019. Jednocześnie proszę o przedstawienie 
rozliczenia wydatków na promocję za rok 2018. I mam tutaj stosowne pismo podpisane. 
 
Przewodniczący Rady 
To jest forma interpelacji.  
 
Radny Majerowski 
Na piśmie chciałem złożyć.    
 
Przewodniczący Rady 
Panie Sekretarzu taka forma przekazana teraz, proszę się odnieść. 
 
Sekretarz  
Proszę Państwa to jest de facto zapytanie radnego czyli powinno się znaleźć w punkcie 
poprzednim natomiast tutaj mamy punkt wnioski i oświadczenia radnych także co do meritum 
oceniamy to poprzez jakby treść tego i to powinno odbyć się w punkcie 11. Chyba że 
Państwo przyjmiecie, bo to już w sensie  praktyki takie rzeczy się odbywały kiedy Pan 
Wojewódka na poprzedniej sesji zadawał interpelację w punkcie kiedy było sprawozdanie 
jakby nie wracając do tego w punkcie interpelacje. Myślę, że tutaj  nie ma takiego problemu 
nie mniej jednak to jest interpelacja, zapytanie. 
 
Przewodniczący Rady 
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Myślę, że nie ma problemu oczywiście tutaj jak Pan prosił o to. Chciałbym tylko żebyście 
Państwo pamiętali, że są poszczególne elementy, poszczególne punkty posiedzenia i w tych 
punktach posiedzenia prosiłbym o odpowiednie pytania i treści. 
 
Radny Wojewódka 
Panie Przewodniczący w kwestii formalnej bo jeśli składa się interpelację w formie pisemnej 
to można w każdej chwili złożyć... 
 
Przewodniczący Rady 
Generalnie tak. 
 
Radny Pierzchalski  
Panie radny ja nie powiedziałem, że te plakaty są nieprzyzwoite, tylko że one naprawdę 
wiszą  długo i sam Pan wie, że i warunki atmosferyczne i  cokolwiek. Także co do plakatów 
to nie powiedziałem, że one zawierają treści nieprzyzwoite tylko wypadałoby je po prostu 
uprzątnąć tak jak to zrobiła większość radnych. 
 
Radna Rachwalska 
Ja w sprawie, jeszcze wrócić do sprawy odczytywania sprawozdania przez Pana Starostę  ja 
wiem, ze można w różny sposób do mieszkańców dotrzeć i zawieszając to na BIP-ie i nawet 
wieszając na słupach ogłoszeniowych ale naprawdę  po to wprowadzono transmisje, żeby 
mieszkańcy mogli na żywo posłuchać o pracy o tym czym się zajmujemy. No nie oszukujmy 
się często słyszymy głosy, że samorządy są niepotrzebne, że zajmują się takimi sprawami 
zgoła błahymi no w takim potocznym znaczeniu. Niech mieszkańcy wysłuchają co się robi  
między sesjami, co się dzieje jak ważne decyzje zapadają, kto te decyzje podejmuje. Myślę, 
że to jest przyczynek, żebyśmy jednak nie rezygnowali z odczytywania. 
 
Przewodniczący Rady 
Dlatego nie będziemy rezygnować taka jest wola Państwa. To że ja  tutaj pytając w tym 
momencie na dzisiejszej sesji czy Państwo się na to zgadzacie po prostu czekałem na 
Państwa reakcję. Ale w żadnej mierze nie będzie takiej sytuacji, że jeżeli Państwa wola 
będzie żeby była odczytywana, chyba że Państwo taką wolę po prostu wyrazicie padnie 
wniosek formalny i zostanie przegłosowany w 100% ale jestem również za.  
 
Starosta 
Z mojej strony nie ma żadnych przeciwwskazań żebym to czytał zresztą uważam, że to jest 
zaszczyt jeżeli mogę przedstawić  sprawozdanie z działalności Zarządu, także decyzja 
należy do Pań i Panów radnych, ja mogę czytać nawet jest to dość fajne zadanie także jeżeli  
no można no to będę czytał i nie ma z tym żadnych problemów. 
 
Przewodniczący Rady 
zamykam dyskusję w tym punkcie.                  
 
Ad. 12/ Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady  
Spieszyłem się z tym punktem, Pani radna wychodzi a sprawa jest ważna otóż tutaj na tej 
sali padała prośba wielokrotnie o zorganizowanie szkoleń, Pan Sekretarz znalazł, padała o 
prośba o to żebyśmy się spotkali w sprawie szkoleń, została wyłoniona firma szkolenie 
czterogodzinne, 3-5 godzinne w zależności od tego ile będzie trzeba, tu na miejscu żeby nie 
było dodatkowych kosztów wyjazdowych. Chcę Państwa zapytać o termin, termin byłby w 
tym momencie no chyba marcowy. Chciałbym zaproponować Państwu taki termin, żeby on 
nam się złączył z sesją więc moglibyśmy zacząć sesję na przykład marcową godzinę 
wcześniej i gdzieś o godz. 14.30 zacząć szkolenie które by trwało do godziny 17.00, 18.00, 
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żeby zamknąć to w jednym dniu. Oczywiście w tym momencie komisje już by się w tym dniu 
nie mogły odbywać, bo to za dużo rzeczy by było. Ale czy są inne propozycje w tym punkcie 
to bardzo proszę. Chcę aby Państwo zaakceptowali albo nie zaakceptowali ten termin czyli  
ostatni czwartek miesiąca marca po sesji, sesji która zaczęłaby się godzinę wcześniej czyli 
sesja zaczęłaby się o godz. 13.00 myślę, że godzina, do półtorej maksymalnie do dwóch, ale 
w tym momencie zaprosilibyśmy z tej firmy która będzie prowadziła prelegentów na godz. 
14.30  i zaczęlibyśmy jakby po sesji. Proszę bardzo czy są inne. 
 
Radny Wojewódka 
Ja mam pytanie jakie to szkolenie czego dotyczy. 
 
Sekretarz  
Szkolenie dotyczyłoby przede wszystkim ustroju samorządu powiatowego, praw i 
obowiązków radnego, funkcjonowanie komisji rewizyjnej takie podstawowe elementy    
ustawy o samorządzie powiatowym. Był to wniosek Pani radnej Honoraty Dulskiej po 
uzgodnieniach z firmami szkolącymi jest taka możliwość, jest kwestia tylko ustalenia przez 
Państwa terminu. 
 
Radna Zachary 
Mam kwestię dotyczącą naszej debaty o szpitalu i chciałabym pociągnąć temat dalej w tym 
sensie czy już  jest data ustalona spotkania z naszymi Wójtami z Panem Burmistrzem i czy 
podejmiecie decyzję jako Zarząd cały odnośnie tego że będziecie Państwo stawać do 
przetargu na odkupienie budynku szpitala jak ogłosi Pan syndyk, to jest pierwsze pytanie. I 
drugi mój wniosek, pytanie mówiące o tym ze szanowni Państwo mieliśmy rocznicę nie tyle 
rocznicę ile mieliśmy pogrzeb Pana premiera Olszewskiego wydawało mi się, że powinniśmy 
uczcić minutą ciszy. 
 
Przewodniczący Rady 
Zawsze to możemy zrobić i mogła to być decyzja Pani jako osobna, mogła Pani to wnieść, ja 
może przeoczyłem. 
 
Radna Zachary  
I żołnierzy wyklętych. I rocznica żołnierzy wyklętych którego jest jutro rocznica 1 marca, 
dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady 
Czy ja mam to jako wniosek traktować  czy po prostu przypomniała Pani nam o tym?  
 
Radna Zachary 
Przypomnienie takie. 
 
Skarbnik 
Moja informacja dla tych z Państwa, którzy byli radnymi w poprzedniej kadencji. Ponieważ w 
tym roku jest nowy sposób rozliczania podatku dochodowego i dochodzą nas informacje, że 
system  elektroniczny urzędu skarbowego przyjmuje pity R na którym jest Państwa dochód  z 
tytułu diet, które są nieopodatkowane przyjmuje do całości rozliczenia jako  kwotę  do 
opodatkowania i w związku z tym wychodzą Państwu bardzo duże do zapłaty podatki. To 
jest nieprawidłowe, jest to nie nasza wina, wina systemów wprowadzonych przez 
Ministerstwo Finansów do urzędów skarbowych. Dlatego ja apeluję, żebyście Państwo 
bardzo dokładnie sobie sprawdzali te rozliczenia, jeżeli ktokolwiek z Państwa będzie miał 
taką sytuację  lub będzie miał problem zapraszam do naszego wydziału do Pani Katarzyny 
Chmielewskiej i my pomożemy to rozwiązać. Bo diety są świadczeniami nieopodatkowanymi 
a wiem, że  właśnie w tym systemie są wgrane jako  świadczenia opodatkowane. Także ci 
którzy mają  pit R zapraszam do nas. 
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Wicestarosta 
Czekałem na punkt 12 sprawy różne, żeby poddać się weryfikacji Państwa radnych przede 
wszystkim. Mówię o wczorajszym posiedzeniu komisji. Otóż zadałem sobie trud i wczoraj 
włączyłem  wieczorem  komputer i chciałem zobaczyć co tam się dzieje na sesji Rady Gminy 
w Środzie Śląskiej, poradziłem sobie. I akurat trafiłem na fragment rozmowy  radnych i 
Burmistrza Adama Rucińskiego dotyczący dofinansowania ścieżki rowerowej Kulin-
Cesarzowice, ale nie o tym chciałbym rozmawiać. Tylko nie wiem czy ja coś takiego 
powiedziałem wczoraj, że usłyszałem opinię Pana Burmistrza, że na komisji Rady Powiatu 
gdzie rozmawialiśmy na ten temat „padały gromy i ciosy” Wiem, że Pani radna Maria 
Zachary wychodząc z komisji wcześniej, biegła Pani na posiedzenie sesji do ratusza, jeszcze 
Pani do nas podeszła i spytała się „dobrze będę walczyła” i tak dalej „będę rozmawiać” może 
nawet przyjmę  tę swoją i skieruję do Pani zapytanie czy aby Pani tak przekazała tą 
informację Panu Burmistrzowi. Bo ja tak patrzyłem w ekran widziałem jego wzrok, który  na 
pewno szukał Pani i tego potwierdzenia czy aby przekazała mu Pani tą informację, że tu na 
tej sali padły ciosy i gromy w stosunku do Gminy Środa Śląska. Takie mam pytanie teraz 
bezpośrednio do Pani  a do Państwa ewentualnie ocenę czy może nieprawidłowo się 
zachowywaliśmy? Może nie wiem, bo sam już straciłem w tym momencie  jakiś punkt 
odniesienia. Ale tak przy okazji jeśli Pan Burmistrz nas ogląda  to chciałbym go pozdrowić. 
Wpłynęło pismo o godz. 13.48 bodajże, będziemy je rozpatrywać na najbliższym posiedzeniu 
Zarządu, a Państwo w marcu oczywiście, wrócimy do tematu budowy ścieżki rowerowej. 
Dziękuję bardzo. 
 
Radna Zachary 
Panie Starosto takie słowa z moich ust nie padały do Pana Burmistrza. 
 
Wicestarosta 
Dziękuję bardzo, wszystko wiem.  Czyli nie było gromów ani ciosów. 
 
Radna Zachary 
Pan Starosta, na temat spotkania jeszcze coś możemy. 
 
Przewodniczący Rady 
Spotkanie w kwestii szpitala. 
 
Starosta 
Planujemy spotkanie z Panem Burmistrzem i z Panami Wójtami  w połowie marca, konkretny 
termin podamy, no też będziemy konsultować to z włodarzami gmin dlatego, że muszą mieć 
zarezerwowany czas na ten termin, to jest odpowiedź na pierwsze pytanie. Natomiast jeśli 
chodzi o drugie pytanie to czekamy na decyzję o pierwszym przetargu ale tak na gorąco 
mogę powiedzieć, że no na 90% w pierwszym przetargu nie będziemy startować bo cena 
jest tak wysoka wręcz zaporowa, że będziemy czekać na obniżenie i na dalszy rozwój spraw 
jeżeli chodzi o budynek szpitala. Czekamy jeszcze na decyzję odnośnie kwoty VAT dlatego 
że może się okazać że jednak  tego VAT-u nie będzie aczkolwiek jest robiona druga 
ekspertyza prawna i zobaczymy jak to się potoczy. Także to jest dobra wiadomość, że być 
nie będziemy musieli płacić podatku VAT.   
 
Przewodniczący Rady 
Proszę Państwa jeszcze raz pytam Państwa o zgodę na to szkolenie w terminie, czy taka 
zgoda z Państwa strony jest, tak? Dobrze. Jeszcze jedna informacja myślę, że wszyscy 
Państwo będą zainteresowani. „Morsy Środa Śląska wraz ze Starostą Powiatu Średzkiego 
serdecznie zapraszają radnych Powiatu w Środzie Śląskiej na wspólne morsowanie 3 marca 
godz. 10.30 akwen wodny „Kajaki” w Środzie Śląskiej. Dla Każdego uczestnika ciepły 
poczęstunek oraz prezent. Co trzeba mieć? Dobre nastawienie, ręcznik, strój kąpielowy oraz 
obuwie do wody. Nie czekaj z decyzją, zima się kończy więc to oferta Last Minute więc 
zapraszamy serdecznie, Pan Starosta zaprasza na wspólne morsowanie.                                        
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Nikt  nie wyraził chęci zabrania głosu. 
  
Ad. 13/ Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady wobec zrealizowanego porządku posiedzenia zamknął V w kadencji 
2018 – 2023 posiedzenie Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
Protokołowała:     
(-) 
Maria Pstrowska 
 

Przewodniczący Rady 
(-) 

Artur Bogucki 
 

 


